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PROTOKÓŁ NR XVI/2020 

z XVI sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich 

z dnia 05 marca 2020 roku 

W XVI sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich udział wzięło 12 radnych z ustawowego składu 

wynoszącego 15 radnych. Miejsce sesji – sala konferencyjna OSP w Janowicach Wielkich, ul. 

Kolejowa 2a. Otwarcie obrad - godz. 12:05. 

 

1.  Otwarcie XVI sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich. 

Marek Kusz Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył obrady. Powitał radnych Rady Gminy, 

przedstawicieli władz Gminy, zaproszonych gości, Panią Dorotę Goetz- Prezes LGD Partnerstwo 

Ducha Gór, obsługę prawną sesji - mecenasa Janusza Konkola, sołtysów.  

Stwierdzenie quorum.  Przewodniczący RG stwierdził zdolność Rady do podejmowania uchwał 

z uwagi na osiągnięte quorum. Nieobecni radni wg listy obecności radnych to: Marta Kropielnicka, 

Kinga Milancej., Krystyna Ignaciuk  - Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Marek Kusz Wiceprzewodniczący RG zapytał czy ktoś chciałby zgłosić wnioski do porządku 

obrad. 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński zgłosił autopoprawkę w imieniu Wójta, informując iż 

Komisja Budżetu pracowała nad projektem  uchwały dotyczącej górnej stawki opłat za odbiór 

odpadów z nieruchomości niezamieszkałych, jednak jest ona w  kolizji z uchwałą  dotyczącą 

regulaminu odbioru odpadów, godzi w normatywy. W rezultacie poprosił o zmianę punktu 5 –

rezygnację z uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/82/2016 Rady Gminy w Janowicach 

Wielkich z dnia 3 marca 2016 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Janowice Wielkie, a wprowadzenie w to miejsce projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXII/143/2009 Rady Gminy w Janowicach Wielkich z dnia 25 maja 2009 

roku w sprawie ustalenia górnych opłat za odbiór nieczystości stałych i opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Janowice Wielkie , który 

został zamieszczony w dniu wczorajszym na zakładce dla Radnych. 

Wiceprzewodniczący RG poddał pod głosowanie zmianę porządku dzisiejszych obrad. 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie, zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 2. 

Marek Kusz Wiceprzewodniczący RG przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie XVI sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich i stwierdzenie quorum, 

2. Przedstawienie porządku obrad, 

3. Wystąpienie Prezesa LGD Partnerstwo Ducha Gór,  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/143/2009 Rady Gminy w 

Janowicach Wielkich z dnia 25 maja 2009 roku w sprawie ustalenia górnych opłat za 

odbiór nieczystości stałych i opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Janowice Wielkie, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/64/2019 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 listopada 2019 w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/84/2011 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie z 

cmentarza komunalnego w Janowicach Wielkich, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/85/2011 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z 

cmentarza komunalnego w Janowicach Wielkich, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Janowice Wielkie, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/171/2018 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 1 marca 2018 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na obszarze  

Gminy Janowice Wielkie, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Janowice Wielkie 

na 2020 rok, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Radomierz”, 

14. Przyjęcie protokołu z XIV i XV sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich, 

 15.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym, 

 16.  Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym, 

 17.  Sprawy różne,  

 18.  Zamknięcie XVI sesji Rady Gminy.             

 

3. Wystąpienie Prezesa LGD Partnerstwo Ducha Gór 

Pani Dorota Goetz  Prezes LGD Partnerstwo Ducha Gór  przedstawiła czym się zajmuje 

organizacja -  rozwojem lokalnym, promocją regionu, współpracą z organizacjami i 

udzielaniem dotacji;  zrzesza partnerów z trzech sektorów, działa na podstawie ustawy o 

rozwoju lokalnym, która dopuszcza możliwość członkostwa podmiotów prawnych.  

Organizacja otrzymuje środki finansowe do dyspozycji w ramach lokalnej strategii rozwoju do 

rozdzielenia między wnioskodawców na podejmowanie działalności gospodarczej, rozwój 

działalności gospodarczej, inwestycje w niekomercyjną infrastrukturę i granty dla organizacji 

pozarządowych. Pani Prezes przedstawiła sprawozdanie za 2019 rok oraz aktualny stan 

wdrażania Strategii Rozwoju Lokalnego Kierowanego przez Społeczność LSR Partnerstwo 

Ducha Gór na lata 2014-2020 na obszarze gminy Janowice Wielkie. Sprawozdanie to  załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu.  

Radny Piotr Lesiński zadał pytania odnośnie realizacji Strategii Rozwoju oraz w kwestii 

wyboru i realizacji wniosków o dofinansowania. 

Prezes LGD Partnerstwo Ducha Gór odpowiedziała, że w przypadku gdy wnioski nie 

zawierają braków formalnych, nie ma możliwości, by zostały odrzucone. LGD udziela 

doradztwa na etapie poprawek , na etapie rozliczenia, jeśli wnioskodawca tego chce. 

Powiedziała także, że spora część tych projektów polega na refundacji czyli trzeba mieć na to 

własne środki. Dlatego podjęto decyzje, by sporą kwotę przeznaczyć na granty. Wszystkie 

projekty grantowe będą finansowane z góry, co umożliwi wsparcie finansowe organizacjom 

wiejskim, które nie posiadają swoich znacznych wkładów finansowych a chciałyby  skorzystać 

z dofinansowań.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 
Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński przedstawił analizowaną uchwałę. Powiedział, że w 

następstwie tego co wynika z ustawy, a więc zupełnie symbolicznych kwot jakie mogą płacić 
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właściciele nieruchomości niezamieszkałych za odbiór odpadów od nich, zaczęto się 

zastanawiać czy zrezygnować z obsługi nieruchomości. Jeśli nie podjęto by takich kroków 

trzeba by dopłacać do nieruchomości niezamieszkałych (do turystyki, sklepu, innych 

zakładów). Jest to uchwała, która zmierza do wyłączenia nieruchomości niezamieszkałych z 

systemu obsługi Gminy, z wyjątkiem tych, które świadczą usługi na rzecz ludności o 

charakterze niekomercyjnym czyli np. szkoła, przedszkole, urząd, biblioteki. Są to i tak 

podmioty obsługiwane przez Gminę, finansowane przez Gminę.  

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że już podczas prac komisji ta uchwała była bardzo szeroko 

omawiana. Członkowie komisji nie byli jednomyślni  i głosowali 4 głosy „za” i 6 

„wstrzymujących się”. Głosy „przeciw” nie wystąpiły. 

Radny Piotr Lesiński: Zapytał o stawki, jakie zobowiązani byli płacić właściciele 

nieruchomości zamieszkałych. 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński odpowiedział, że jest to 54 złote z groszami za pojemnik 

1100 litrów, jest to zdecydowanie poniżej kalkulacji obu firm, które zajmują się odbiorem, gdyż 

te ceny są w okolicach 200 złotych. Jest to cena poniżej wskazanej i obowiązującej tzw. ceny 

maksymalnej obowiązującej w Gminie (ponad 405 złotych) i wedle tej ceny rozliczano się z 

nieruchomościami niezamieszkałymi.  

Wiceprzewodniczący RG Marek Kusz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przejęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Wynik głosowania – 

uchwała została przyjęta 10 głosów „za”, 2 głosy „ wstrzymuję się”, głosy „przeciw” nie 

wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik nr 4.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/143/2009 Rady Gminy w 

Janowicach Wielkich z dnia 25 maja 2009 roku w sprawie ustalenia górnych opłat za 

odbiór nieczystości stałych i opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Janowice Wielkie. 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński: Przedstawił projekt uchwały, według której 

wprowadzona zostanie  stawka 405 złotych jako ta, która będzie obowiązywała  w rozliczeniach 

z nieruchomościami niezamieszkałymi jeśli chodzi o pojemnik 1100 litrów i odpowiednio 

mniejsze stawki, jeśli chodzi o pojemniki o mniejszym litrażu. Jest to tzw. stawka  maksymalna- 

która  służy do obliczenia kosztu zastępczego wykonania na wypadek, gdyby właściciel 

nieruchomości niezamieszkałej nie zawarł umowy z firmą odbierająca odpady. 

Radny Bartosz Dul zapytał, co będzie w sytuacji gdy ktoś nie podpisze umowy.   Wójt 

odpowiedział, że odpady odbierze wówczas gmina stosując wyliczoną, wprowadzoną stawkę 

Radny Jan Popławski zadał pytanie w kwestii wywozu nieczystości ciekłych – jakie są stawki 

oraz czy Gmina kontroluje umowy pomiędzy mieszkańcami a podmiotem odbierającym te 

nieczystości. Wójt odpowiedział, że w tych stawkach nic się nie zmieniło, oraz że będziemy 

wracać w temacie kontroli i przypominania, iż  należy taką umowę posiadać i realizować  wywóz 

nieczystości płynnych ze zbiorników bezodpływowych. Przedstawicielka Szpitala 

Rehabilitacyjnego w Janowicach Wielkich  Pani Teresa Szkaradek poprosiła, by zorganizować 

spotkanie w którym udział wezmą właściciele i zarządcy nieruchomości niezamieszkałych z firmą 

świadczącą usługi odbioru odpadów, by  omówić wszelkie sprawy.   

Radny Piotr Gołębski zapytał jak formalnie będzie wyglądała ta alternatywa odbioru odpadów 

przez gminę od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych gdy nie podpiszą umowy. Wójt 

odpowiedział, że nie jest to alternatywa a rozwiązanie karne, gdyż  stawka maksymalna  jest 

wyższa niż stawki, które daje przedsiębiorca. Nieruchomości niezamieszkałe będą 

informowane wraz z wezwaniem do podpisania umowy. Radny Bartosz Dul zapytał czy będą 

to umowy podpisywane w oparciu o wolny rynek czy  w oparciu o regulamin. Wójt 
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odpowiedział, że w oparciu o regulamin-  agroturystyka od ilości miejsc noclegowych, obiekty 

sprzedażowe od ilości metrów, minimum miesięczny odbiór. 

Wiceprzewodniczący RG Marek Kusz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXII/143/2009 Rady Gminy w Janowicach Wielkich z dnia 25 maja 2009 

roku w sprawie ustalenia górnych opłat za odbiór nieczystości stałych i opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Janowice Wielkie. 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 12 głosów „za”,  głosy „ wstrzymuję się”, głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/64/2019 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 listopada 2019 w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński powiedział, że w związku z obsługą przez Gminę tylko 

wybranych nieruchomości niezamieszkałych, dokonano zmian w punkcie 30 deklaracji, w 

którym ustalone są normatywy miesięczne do ustalenia objętości odpadów powstających na 

tych nieruchomościach.  

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że  podczas prac komisji  uchwała uzyskała opinię pozytywna 

jednogłośnie.    

Wiceprzewodniczący RG Marek Kusz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XII/64/2019 Rady Gminy Janowice Wielkie z dnia 28 listopada 2019 w 

sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 11 głosów „za”,  głosy „ wstrzymuję się”, głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4. ( Radny Piotr Gołębski nie oddał głosu). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/84/2011 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie z 

cmentarza komunalnego w Janowicach Wielkich 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński powiedział, że w związku z nadzorem prokuratorskim 

nad prawem miejscowym, który wskazał nieprawidłowość w zapisie uchwały dotyczącym 

wprowadzenia jej w życie, należy dokonać zmiany polegającej na wprowadzeniu przepisu o 

wejściu w życie ww. uchwały stosownie do uzasadnienia wniosku – Uchwała wchodzi w życie 

po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że  podczas prac komisji  uchwała uzyskała opinię pozytywna 

jednogłośnie.    

Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIV/84/2011 Rady Gminy Janowice Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w 

sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego w Janowicach 

Wielkich 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 12 głosów „za”,  głosy „ wstrzymuję się”, głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/85/2011 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z 

cmentarza komunalnego w Janowicach Wielkich. 
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 Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński -  w związku z nadzorem prokuratorskim nad prawem 

miejscowym i wnioskiem Prokuratora Rejonowego w Jeleniej Górze  wprowadza się zmianę  

polegająca na wykreśleniu wnioskowanej treści dotyczącej gromadzenia odpadów w miejscach 

do tego nie przeznaczonych oraz zakazu spożywania napojów alkoholowych, ponieważ 

powyższa materia jest uregulowana w ustawach. 

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że  podczas prac komisji  uchwała uzyskała opinię pozytywna 

jednogłośnie.    

Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIV/85/2011 Rady Gminy Janowice Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w 

sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z cmentarza komunalnego w Janowicach 

Wielkich. 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 12 głosów „za”,  głosy „ wstrzymuję się”, głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Janowice Wielkie 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński przedstawił przedmiotową uchwałę, która jest 

podejmowana co roku i zawiera w swojej treści zadania, które Gmina wykonuje od lat takie 

jak: zapewnianie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku, opieka nad wolno żyjącymi 

kotami, zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt. W budżecie gminy na rok 2020 na realizacje programu przewidziano kwotę 

na 20 000 złotych Dodatkowo będą realizowane działania bezkosztowe, takie jak poszukiwanie 

chętnych do przygarnięcia bezdomnych zwierząt. Program jest opiniowany przez właściwego 

powiatowego lekarza weterynarii, organizację społeczną, której statutowym celem działania 

jest ochrona zwierząt, działającą na obszarze gminy i dzierżawców lub zarządców obwodów 

łowieckich działających na obszarze gminy. 

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że  podczas prac komisji  uchwała uzyskała opinię pozytywną 

9 głosów „za” i 1 „wstrzymuję się”. Głosy „przeciw” nie wystąpiły. 

Radna Anna Skotarek poprosiła, by w przyszłym roku dokonywać sterylizacji kotek we 

wcześniejszym terminie. 

 Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Janowice Wielkie. 

 Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 12 głosów „za”,  głosy „ wstrzymuję się”, głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/171/2018 Rady Gminy 

Janowice Wielkie z dnia 1 marca 2018 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na 

obszarze  Gminy Janowice Wielkie 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński , powiedział, ze projekt uchwały to zmiana do 

dotychczasowego uregulowania- w sołectwie Janowice Wielkie dodaje się dodatkowego 

inkasenta Panią Halinę Urynowicz, gdyż obecnych dwóch inkasentów nie zapewniają nam 

poborów satysfakcjonującej wielkości. Opłata ta z roku na rok maleje, a w ciągu całego 2019 

roku wyniosła jedynie 60 złotych.  

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że  podczas prac komisji  uchwała uzyskała opinię pozytywną 

7 głosów „za” i 1 „wstrzymuję się”. Głosy „przeciw” nie wystąpiły. 
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Radny Piotr Lesiński zapytał, czy w przypadku gdyby rada sołecka podjęła się wyznaczenia 

inkasentów i zabrania pieniędzy z tytułu opłat targowych, to rada gminy może je przekazać do 

ich dyspozycji. Skarbnik powiedział, że można to zrobić. 

Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXV/171/2018 Rady Gminy Janowice Wielkie z dnia 1 marca 2018 r. w 

sprawie wprowadzenia opłaty targowej na obszarze  Gminy Janowice Wielkie 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 12 głosów „za”,  głosy „ wstrzymuję się”, głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński przedstawił projekt powyższej uchwały. Prawo o ustroju 

sądów powszechnych stanowi, ze ławników do sądów okręgowych i rejonowych wybierają 

rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sadów w glosowaniu tajnym. W 

związku z naborem uzupełniającym na ławników do Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze, 

poproszono gminę by wskazała dwie kandydatury. Jedna z osób wycofała przed sesją rady 

gminy swoją kandydaturę – Pani Anna Zawadzka-Mikołajczak. Druga osoba kandydująca to 

Pan Bronisław Krawiec.  Została przedstawiona opinia na temat powyższych kandydatur przez 

zespół do spraw opiniowania kandydatów na ławników sądów powszechnych na kadencję 

2020-2023. 

Tajne głosowanie ws wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze przeprowadziła 

Komisja Skrutacyjna powołana przez Radę Gminy w składzie Bartosz Dul, Anna Skotarek, 

Piotr Lesiński. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych, kandydat  na ławnika Bronisław 

Krawiec uzyskał 9 głosów „za” i 2 głosy „przeciw”.  

Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze. 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 10 głosów „za”, 1 głos „ wstrzymuję się”, głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Janowice 

Wielkie na 2020 rok 

Skarbnik Gminy Robert Gudowski przedstawił projekt uchwały, w którym dokonuje się 

zwiększenia planu dochodów o 161,60 zł w związku z przeprowadzona akcją kurierską; w 

związku z planowanym zakupem przez OSP samochodu do działań gaśniczych zmniejszono o 

kwotę 15 000,00 dotacje na działania bieżące OSP; przesunięto 800 zł z wydatków na 

zagospodarowanie działek gminnych na nowe zadanie – przeprowadzenie warsztatów grupy 

Odnowy Wsi; o 2 000 zł zmniejszono wydatki na dokumentację projektową na drogę 

powiatową w Janowicach Wielkich i przeznaczono tą kwotę na zakup samochodu operacyjnego 

dla PSP w Jeleniej Górze w porozumieniu z Powiatem Jeleniogórskim. 

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że  podczas prac komisji  uchwała uzyskała opinię pozytywną 

jednogłośnie.  

Radny Stanisław  Tatarzyn  zapytał, czy dotacja na działania bieżące OSP będzie uzupełniona. 

Skarbnik odpowiedział, że  będzie to zależało od Rady Gminy i, ze zmiana ta została dokonana w 

porozumieniu z Zarządem OSP. 

Radna Anna Skotarek zapytała o co chodzi  z przesunięciem środków przeznaczonych na 

dokumentację projektową  drogi powiatowej. Skarbnik-okazało się, ze wkład na samochód dla 

PSP będzie wynosił 8 000 zł, w budżecie było zabezpieczone 6 000 zł. Stąd przesunięcie z 

dokumentacji projektowej, po rozmowach ze Starostą na razie nie wiadomo czy ten wydatek będzie 

poniesiony w tym roku.  
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Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Janowice Wielkie na 2020 rok. 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 11 głosów „za”, głosy „ wstrzymuję się” i głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

13.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Radomierz” 

Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki  powiedział, że jest to uchwała, która stanowi 

kolejny krok w działaniu Grupy Odnowy Wsi w Radomierzu. Na warsztatach 

przeprowadzonych w lutym grupa mieszkańców przygotowała taką strategię. Stanowi ona 

podstawę by w przyszłości można ubiegać się o środki zewnętrzne.  

Przewodniczący KBiIK stwierdził, że  podczas prac komisji  uchwała uzyskała opinię pozytywną 

jednogłośnie.  

Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 

przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Radomierz” 

Wynik głosowania – uchwała została przyjęta 11 głosów „za”, głosy „ wstrzymuję się” i głosy 

„przeciw” nie wystąpiły - zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym załącznik 

nr 4.  

 

14. Przyjęcie protokołu z XIV i XV sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich, 

Przewodniczący RG poddał pod głosowanie protokół z XIV sesji. Wynik głosowania: protokół 

został przyjęty przy 10 głosach „za”,  1 głos ‘‘ wstrzymujący się”, głosy „przeciw” nie wystąpiły - 

zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym zał. nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący RG poddał pod głosowanie protokół z XV sesji. Wynik głosowania: protokół 

został przyjęty przy  10 głosach „za”, 1 głos ‘‘wstrzymujący się”, głosy „przeciw” nie wystąpiły - 

zgodnie z zestawieniem rezultatów głosowania, stanowiącym zał. nr 4 do protokołu. 

 

15.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach, które wpłynęły do Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym 23.01.2020 do 05.03.2020 roku 

Przewodniczący RG powiedział, że  wszystkie pisma zostały zamieszczone na zakładce dla 

radnych  tj. Wniosek Prokuratora Rejonowego  uchylenie niezgodnej z prawem Uchwały nr 

XIV.85.2011 Rady Gminy w Janowicach Wielkich w sprawie wprowadzenia regulaminu 

korzystania z cmentarza; pismo dot. postawienia szlabanów na działce drogowej nr 806;  Wniosek 

Prokuratury o uchylenie uchwały XIV . 84.2011; Interpelacja 16-17;  Odpowiedź na interpelację  

Nr 16 i 17; pismo Ministra Finansów ws maksymalnych stawek za zajęcie pasa drogowego w 

odniesieniu do urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej , uchwała w tej sprawie była podjęta na 

sesji nadzwyczajnej; pismo ws ratowanie starodrzewia;  Wojewódzki Sąd Adm.- doręczenie odpisu 

wyroku odnośnie Uchwały VI/27/2011;  pismo  Prezes LGD Partnerstwo Ducha Gór; sprawozdanie 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego; pismo z Komendy Miejskiej Policji ws zmiany organizacji ruchu w rejonie ulic 

Pionierskiej, Demokratów i Zamkowej; pismo do radnych ws przekazania diety na rzecz 

organizacji Turnieju im. Henryka Musiała;  petycja w sprawie organizacji wywozu nieczystości 

stałych dla właścicieli obiektów niezamieszkałych; sprawozdanie Wójta Gminy Janowice Wielkie 

z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 roku, oraz pismo ws rezygnacji z 

kandydowania na ławnika do Sądu Okręgowego. 

Radny Piotr Lesiński powiedział odnośnie pisma ws zmiany organizacji ruchu w rejonie ulic 

Pionierskiej, Demokratów i Zamkowej, że w momencie wprowadzenia tam strefy zamieszkania nie 

ma wyznaczonych miejsc parkingowych, nie ma się gdzie zatrzymać a nie  wszyscy mogą wjechać 

na posesję. Wójt odpowiedział, ze wymóg, który stawia policja by wyznaczyć miejsca parkingowe, 
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jest ciężki do zrealizowania, gdyż są to wąskie uliczki i nie ma gdzie tam takich miejsc wyznaczyć 

bezpiecznych, nie kolidujących z ruchem drogowym.  

 

16. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym,  

Wójt Gminy Kamil Kowalski przedstawił sprawozdanie z pracy Wójta i Urzędu Gminy w 

okresie międzysesyjnym. Omówił sprawy inwestycyjne, gospodarcze,  dot. nieruchomości, 

promocyjne, zamówień publicznych ,wizyty i spotkania. 

 

17. Sprawy różne 

Radna A. Skotarek dopytała o dofinansowanie oświetlenia dróg gminnych.  Sekretarz 

odpowiedział, że jest  Dolnośląski Fundusz Pomocy Rozwojowej, w przeciągu paru miesięcy 

powinno być rozstrzygnięcie. Wójt dodał, ze wymogiem niezbędnym było posiadanie przez 

miejscowość Strategii Sołeckiej, zgłosiliśmy Janowice i Radomierz pod kątem oświetleń 

solarnych.  

Radna A.  Skotarek poprosiła o odświeżenie i przegląd placów zabaw, malowanie pasów na 

drodze powiatowej z Radomierza do Janowic, oraz sprawdzenie hydrantów.  Wójt powiedział, 

że powiat jest na etapie tworzenia ekipy, która będzie się tym zajmować po sezonie zimowym, 

natomiast hydranty były sprawdzane dwa lata temu wraz ze strażą pożarną.  

Radny P. Lesiński  poruszył temat łatania dziur masą asfaltową, oraz procedur dostarczania 

decyzji podatkowych. Zapytał o likwidację zbiorczych boksów na odpady. Nawiązał także do 

ograniczenia prędkości na drodze powiatowej z Radomierza do Janowic w okolicach wyjazdu 

z prywatnej posesji na tą drogę. Wójt udzielił odpowiedzi ws. naprawy nawierzchni dróg. W 

kwestii doręczania decyzji podatkowych – rozdawał je sołtys wsi Janowice Wielkie, jednak 

duża większość tych decyzji została zwrócona do Urzędu przez pana sołtysa i roznosiła je 

pracownica urzędu a reszta została nadana Pocztą Polską. Likwidacja boksów odbędzie się w 

następstwie podpisania umowy z nowym wykonawcą. Za decyzje dotyczące zasad zjazdu i 

wjazdu na drogi powiatowe odpowiada Wydział  Dróg Powiatowych. 

Radny Stanisław Tatarzyn nawiązał do otwarcia  toalety w Parku Zielona  Dolina w związku 

z ruchem turystycznym.  

Radny Ryszard Sobolewski zapytał o  obwodnicę Kaczorowa. Zapytał czy można 

zainterweniować, by przy krzyżówce drogi powiatowej z drogą krajową nr 3 w Radomierzu 

usunięto dwa drzewa, gdyż stwarzają zagrożenie.  Wójt odpowiedział, że jest 11 wariantów, są 

przedłożone do Generalnej Dyrekcji Dróg, by wybrali ewentualne warianty.  

 

18. Zamknięcie XVI sesji Rady Gminy porządek obrad został wyczerpany.  

Przewodniczący RG o godz. 15:30 zamknął XVI sesję Rady Gminy w Janowicach Wielkich, 

podziękował wszystkim za przybycie i aktywne uczestnictwo w obradach.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała                                                             Przewodniczył                                                                            

Julia Kusz                                                                   Przewodniczący RG Krzysztof Zawadzki 

Podinspektor ds. obsługi sekretariatu                         Wiceprzewodniczący RG Marek Kusz                                                             

 

 

 

Załączniki:  

Nr 1 – Lista obecności Radnych  

Nr 2 – Lista obecności Sołtysów  
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Nr 3 – Lista obecności Gości  

Nr 4 – Zestawienie rezultatów głosowania 

 

Podjęte Uchwały na XVI sesji Rady Gminy: 

1. Uchwała nr XVI / 90 /2020 w sprawie przejęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 
 2. Uchwała nr XVI / 91 /2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/143/2009 Rady Gminy w 

Janowicach Wielkich z dnia 25 maja 2009 roku w sprawie ustalenia górnych opłat za odbiór 

nieczystości stałych i opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Janowice Wielkie. 
 3. Uchwała nr XVI / 92 /2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/64/2019 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 listopada 2019 w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 4.Uchwała nr XVI / 93 / 2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/84/2011 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego w Janowicach Wielkich 
 5. Uchwała nr XVI / 94 / 2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/85/2011 Rady Gminy Janowice 

Wielkie z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z cmentarza 

komunalnego w Janowicach Wielkich. 
 6. Uchwała nr XVI / 95 / 2020 w sprawie  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Janowice Wielkie 
 7. Uchwała nr XVI / 96 / 2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/171/2018 Rady Gminy 

Janowice Wielkie z dnia 1 marca 2018 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na obszarze  

Gminy Janowice Wielkie 

 8. Uchwała nr XVI / 97 / 2020 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Jeleniej 

Górze 
 9. Uchwała nr XVI / 98 / 2020 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Janowice 

Wielkie na 2020 rok 

 10. Uchwała nr XVI / 99 / 2020 w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Radomierz” 
 
 


